

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix-Travail-Patrie

MINISTERE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES

SOUS-DIRECTION DE LA SOLDE ET DES PENSIONS

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES

SUB-DEPARTMENT OF SALARY AND PENSION

COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

N° 53/23 /CRP/MINESEC/SG/DRH/SDSP

Le Ministre des Enseignements Secondaires informe les personnels ayant pris service le 30 septembre 2022 que dans le processus de traitement de leurs prises en charge, une étape a été omise. Les dossiers ont par conséquent été retournés au Ministère de la Fonction Publique et de la Reforme Administrative pour correction. Aussitôt que ces corrections seront faites, lesdits dossiers seront transmis à la Paierie Spécialisée MINEDUB-MINESEC-MINFOPRA pour validation Trésor.

Le Ministre des Enseignements Secondaires compte sur la bonne compréhension des uns et des autres.

The Minister of Secondary Education informs the personnel who assumed duty on 30 September 2022 that in the course of processing their payroll files, a stage was omitted. Consequently, the files have been sent back to the Ministry of the Public Service and Administrative Reform for correction. As soon as this correction is done, the said files will be transmitted to the Specialised Pay Office MINEDUB-MINESEC-MINFOPRA for payment.

The Minister of Secondary Education counts on the understanding of all.

05 MAI 2023



Nalova Lyonga, Ph.D